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PROTOKÓŁ Nr 9/2015 

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 15 października 2015 roku 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

Jan Mazur -      Przewodniczący Rady 

Henryk Budych -    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Marcin Kumke -       Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

Łukasz Szymański –     Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 

Jerzy Wolny –     Przewodniczący Klubu Radnych GWS 

 

 

Nieobecni: 

Andrzej Budych –     Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki  

                                      i Budżetu 

Maciej Szulc -     Przewodniczący Komisji Regulaminowej/Przewodniczący Klubu  

                                      Radnych FS 

 

W zakresie przedstawianych spraw: 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski 

Sekretarz Gminy Jan Makarewicz 

 

Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.45 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Zgodnie z planem pracy Komisji Stałych i sesji. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

 

Przewodniczący Rady omówił sprawy organizacyjne związane ze wspólnym posiedzeniem 

Komisji Stałych Rady i październikową  sesją. 

 

Następnie Sekretarz Gminy wstępnie omówił projekty uchwał przygotowane na najbliższą 

sesję Rady Miejskiej. 

/Informacja o projektach uchwał na posiedzenie Konwentu stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu/. 

  

Członkowie Konwentu nie wnieśli uwag do przedstawionych kwestii. 
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Ad. 2 

 

W tej części posiedzenia udział wziął Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski. 

W ramach spraw bieżących poruszono kwestie dotyczące organizacji życia na terenie Gminy 

Zbąszynek. Wśród najważniejszych kwestii znalazły się m.in.: modernizacja ulicy Wojska 

Polskiego w Zbąszynku oraz sytuacja nadzwyczajna w Dąbrówce Wlkp. wywołana uciążliwym 

funkcjonowaniem sortowni śmieci. 

 

Przewodniczący Rady wyraził ubolewanie z powodu zdarzeń, które rozegrały się na terenie 

Dąbrówki Wlkp. W cenie Pana Jana Mazura do nadzwyczajnej sytuacji nie doszło by, gdyby 

wszystkie kompetentne służby dokładały starań w kontrolowanie funkcjonowania zakładu. 

Pan Jan Mazur odczytał treść pisma mieszkańców Dąbrówki Wlkp., które wpłynęło do biura 

Rady w dniu 25.09.2015 r. 

Sekretarz Gminy Jan Makarewicz odniósł się do ww. pisma mieszkańców Dąbrówki Wlkp.,  

w którym wyrażono wolę zamknięcia zakładu Wexpool informując, iż pod obrady Komisji 

Stałych Rady zostanie skierowany projekt stanowiska Rady Miejskiej w przedmiotowej sprawie 

zaopiniowany przez radcę prawnego. 

Burmistrz Zbąszynka odniósł się m.in. do wyników badań żywności i gleby z terenów 

objętych pożarem oraz kwestii związanych z przebudową budynków folwarcznych  

w Kosieczynie. 

 

Radny Henryk Budych oznajmił, iż popiera wniosek mieszkańców Dąbrówki Wlkp.  

o zamknięcie firmy Wexpool. 

 

W dalszej części spraw bieżących głos zabrał Pan Jerzy Wolny, który w pierwszej kolejności 

odniósł się do kwestii toalet miejskich, które w trakcie Dni Zbąszynka były zamknięte,  

a powinny być otwarte.  Ponadto radny poruszył kwestię spraw organizacyjnych dożynek jak 

również kwestie związane z wieszaniem ulotek na drzewach oraz kwestie wydłużonych 

kolejek na rehabilitacje w Zbąszynku. W ocenie radnego organizator dożynek powinien 

doprecyzować program imprezy, ponieważ sprzątanie ławek tuż po występie gwiazdy było 

nietaktowne. Zdaniem Pana Jerzego Wolnego ulotki reklamowe firm powinny wisieć na 

słupach i tablicach  ogłoszeniowych, a nie na drzewach przybite gwoździami. 

 

Radny Łukasz Szymański oznajmił, iż strażnik miejski na bieżąco podejmuje kroki mające na 

celu eliminowanie tego problemu. 

 

Odnosząc się do kwestii służby zdrowia i gabinetu fizjoterapii, któremu odebrano punkty,  

o czym poinformował Asystent Burmistrza ds. służby zdrowia Pan Jerzy Wolny zwrócił uwagę 

na fakt, że NFZ odbiera punkty między innymi za to, że personel nie ma wyższego 

wykształcenia.  

Odnosząc się do tematu dożynek Przewodniczący Rady wyraził pełen podziw dla 

mieszkańców Chlastawy, którzy po raz pierwszy byli gospodarzem gminnych dożynek. 

Nawiązując do kwestii ławek Pan Jan Mazur oznajmił, iż posprzątano je z uwagi na umowę  

z firmą Ikea, zgodnie z którą parking powinien zostać uprzątnięty do godz. 22.00 z uwagi na 

nocną zmianę. 
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Następnie Przewodniczący Rady streścił przebieg spotkania z mieszkańcami, które odbyło 

się w dnu 13 października br. w Domu Kultury w Zbąszynku. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 

 

Protokół sporządziła: 

 

Bernadetta Utrata 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

Jan Mazur 

 

 

 

Protokół otrzymują: 

 

1. Burmistrz 

2. Przewodniczący Rady 

3. Sekretarz Gminy 

4. Skarbnik Gminy 


